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Det här blir min första krönika i den här föreningen 
– jag är ny i rollen som ordförande, men har suttit i 
föreningens styrelse i några år som suppleant och ledamot. 
,�MXVW�GHQQD�I|UHQLQJ�KDU�MDJ�ERWW�L�IHP�nU��PHQ�lU�LQÀ\WWDG�
WLOO�*|WHERUJ�VHGDQ�GU\JD�WLR�nU��U|WWHUQD�¿QQV�L�9lUPODQG��

Nu märks det att hösten är här, samtidigt går vi förhoppningsvis mot ljusare tider när det gäller den 
SnJnHQGH�SDQGHPLQ��9lUOGHQ�E|UMDU�Vn�VDNWHOLJD�nWHUJn�WLOO�QnJRQ�VODJV�QRUPDOOlJH��RFK�MDJ�KRSSDV�DWW�
vi kan komma ur pandemin med någon ny god vana och omtanke om varandra.

6MlOY�KDU�MDJ�QRWHUDW�ÀHU�VRFLDOD�WLOOVWlOOQLQJDU�XWRPKXV�L�YnUW�RPUnGH�±�GHW�KDU�YDULW�WUHYOLJW�DWW�VH��
Som en del att stärka vår gemenskap utomhus jobbar nu styrelsen och utegruppen med ett större pro-
MHNW�L�V\IWH�DWW�I|UElWWUD�RFK�I|UVN|QD�YnU�XWHPLOM|��.DQVNH�NDQ�YL�VNDSD�ÀHU�P|WHVSODWVHU�L�YnUW�RPUnGH�
så att de möten som uppstått det senaste året kan fortsätta framöver. Den uppgraderade grillplatsen 
PHOODQ�KXV���RFK���KDU�WLOO�H[HPSHO�Q\WWMDWV�ÀLWLJW�GHQ�VHQDVWH�WLGHQ��-DJ�KRSSDV�DWW�DOOD�QRWHUDW�DWW�GHW�
¿QQV�XWUXVWQLQJ�I|U�DWW�XQGHUOlWWD�WlQGQLQJ�DY�JULOOHQ�L�KXVHQV�UHVSHNWLYH�F\NHOUXP�

Ni har nog märkt att vår ekonomiska förvaltning har förändrats. Det är vår förvaltare Revisorsringen 
VRP�QX�KDU�XSSJnWW�L�GHQ�VW|UUH�I|UYDOWDUHQ�1DER��9L�KDU�L�VNULYDQGH�VWXQG�LQWH�WDJLW�GHO�DY�DOOD�GH�I|U-
bättringar som detta kan föra med sig. Men för styrelsens arbete kommer det innebära förenklad han-
WHULQJ�DY�EODQG�DQQDW�|YHUOnWHOVHU�RFK�DQGUDKDQGVXWK\UQLQJDU��'HW�¿QQV�lYHQ�ElWWUH�VW|G�I|U�KDQWHULQJ�
av avtal och dokument – vi hoppas att de ska förbättra och effektivisera föreningens administration. 
Om ni inte redan gjort det, kan ni prova att logga in på medlemssidorna för att se avier m.m. Det gör 
man med BankID på adressen https://www.nabo.se.

Flera projekt pågår i föreningen och några har färdigställts sedan förra numret. Dessa kan ni läsa 
PHU�RP�OlQJUH�IUDP�L�WLGQLQJHQ��EO�D��REOLJDWRULVN�YHQWLODWLRQVNRQWUROO��29.���JDUDQWLEHVLNWQLQJ�DY�
balkongerna, garantibesiktning av relining av avloppsstammar, nya brandlarm, nytt låssystem och 
ODGGSODWVHU�I|U�HOELODU��(Q�KHO�GHO�SnJnU�DOOWVn��

Ett stort tack till föregående ordförande Gunnar som har drivit projektet med laddplatser till sitt slut 
trots att han lämnade styrelsen i våras. Beläggningen på platserna har överträffat våra förväntningar, 
och i skrivande stund är alla platser uthyrda. Två av platserna på gästparkeringen kommer upplåtas till 
9ROYRV�ELOSRRO�´0´�PHG�WYn�HOELODU��'HQ�VRP�lU�LQWUHVVHUDG�DY�DWW�YHWD�PHU�RP�ELOSRROHQ�NDQ�OlVD�Sn�
https://m.co. 

6OXWOLJHQ�YLOO�MDJ�IUDPI|UD�HWW�VWRUW�WDFN�I|U�I|UWURHQGHW�DWW�YDUD�RUGI|UDQGH�L�YnU�YlOVN|WWD�I|UHQLQJ��-DJ�
ser fram emot vårt fortsatta arbete med att tillsammans förvalta den.

Markus Berglund
Ordförande

ORDFÖRANDE 
HAR ORDET
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Föreningens månadsavgift har nu varit oförändrad i tre år. Och även om 
budgeten ännu inte är beslutad tyder mycket på att avgiften för år 2022 
inte heller behöver höjas – om inget oförutsett inträffar. Föreningen har 
med andra ord en fortsatt god ekonomi. 

Föreningens goda ekonomi är till betydande del ett resultat av fören-
ingens lägenhetsförsäljningar under senare år. Det gäller i första hand 
det överskott som de fyra nybyggda lägenheterna i hus 1 gav. Men 
långsiktigt, och sett så här i efterhand, har nog också höjningen av av-
giften under åren 2017-2019 lagt grunden för den goda ekonomi vi har 
idag. Under dessa tre år valde styrelsen att årligen höja avgiften med 5 
procent för att kunna klara av en kommande fyrdubbling av den årliga 
tomträttsavgiften. Från den 1 januari 2020 uppgår den till 2.1 miljoner 
mot tidigare en halv miljon. Lägenhetsförsäljningarna och framför-
hållningen är alltså det som framförallt bäddat för den goda ekonomi 
föreningen har idag.

9L�OHYHU�LGDJ�L�YDG�PDQ�EUXNDU�NDOOD�I|U�HQ�OnJUlQWHUHJLP�±�RFK�RPIDW-
tar såväl enskilda som bostadsrättsföreningar. Och enligt Riksbankens 
ränteprognoser kommer en lågränteregim råda även under de närmast 
kommande åren. 

Föreningens räntekostnader är låga och utgör en begränsad utgiftspost i 
budgeten. De påverkar därför föreningens ekonomi förhållandevis lite. 
Det beror naturligtvis främst på att låneskulden, för en så stor förening 

som vår, inte är särskilt stor. Den goda ekonomin har dessutom tillåtit att vi under 
det senaste året genom amorteringar kunnat minska föreningens låneskuld med 
fem miljoner – från 47 miljoner till idag 42 miljoner. 

Men de låga räntekostnaderna beror också på en låg räntenivå. Genom upphand-
lingar har vi kunnat sänka föreningens årliga räntekostnad till klart under 300 000 
kronor. Alla våra lån har till idag omvandlats till rörliga lån – eftersom det är mest 
ekonomiskt – men ändras ränteutvecklingen kan vi med kort varsel binda våra lån. 
Även under åren framöver kommer med stor säkerhet föreningen ha en bra ekono-
mi. I underhållsplanen för kommande år ingår exempelvis inga jättestora projekt. 
Och eftersom kassan är välfylld så har vissa underhållsprojekt och investeringar 
tidigarelagts. Bland annat har laddningsstolpar för elbilar installerats 
RFK�GHW�¿QQV�OnQJW�NRPQD�SODQHU�Sn�VDWVQLQJDU�Sn�YnU�\WWUH�PLOM|��
Dagens goda ekonomi innebär förhoppningsvis att vi även åren 
framöver kan undvika avgiftshöjningar.  

Kent Asp 
Kassör

Bakgrundsfoto: 
Bo Jansson

Ekonomikrönika hösten 2021
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OVK OCH RENSNING AV 
VENTILATIONSKANALER

Obligatorisk ventilationskontroll och rensning av 
ventilationskontroll har nu genomförts av Hisingens 
Sotnings AB. Man har kommit in i stort sett samtliga 
lägenheter. Styrelsen tackar för medlemmarnas goda 
samarbete.

I skrivande stund har vi inte fått ta del av resultatet av 
inspektionen men enligt uppgift fungerar systemet bra 
och man har bara funnit ett begränsat antal avvikelser 
som kan behöva korrigeras.

Brandskydd

OVK

9L�KnOOHU�XQGHU�K|VWHQ�Sn�RFK�LQVWDOOHUDU�XWSURYDU�HWW�ElWWUH�EUDQGYDUQLQJVV\VWHP��
Det kommer att vara trådlöst ihopkopplat och skydda alla gemensamma utrymmen.  
(Q�NUDIWLJ�VLUHQ�NRPPHU�RFNVn�DWW�OMXGD�Sn�YDUMH�YnQLQJVSODQ��9LG�ODUP�GlU�NUDIWLJ�U|N�
XSSVWnU�±�VWlQJ�G|UUHQ�RFK�ODUPD������9LG�RDYVLNWOLJW�XWO|VDQGH�DY�ODUPHW�W�H[�DY�FLJDUHWW-
rök o.d. kan larmet stängas av genom att trycka in den runda knappen på brandvarnaren.

OBS! Det är fortfarande lägenhetsinnehavarens ansvar att ha fungerande 
brandvarnare i lägenheten.

9LNWLJW�DWW�NRQWUROOHUD�HJQD�EUDQGYDUQDUQD�
regelbundet och att helst ha både 
SXOYHUEUDQGVOlFNDUH�RFK�EUDQG¿OW�

Stig-Olof Eriksson
Brandskyddsansvarig

SIREN

Brandvarnarens dag 1 dec
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Ett omtyckt gym

Det nya utvidgade gymmet får fortsatt goda vits-
ord av användarna. Det gäller självfallet det större 
utrymmet och den minskade trängseln, men också 
redskapen och utrustningen som nu genom de 
nya ytorna kunnat placeras på ett bättre och mer 
ändamålsenligt sätt. Även de nya ljuddämpande 
PDWWRUQD�KDU�LQQHEXULW�HQ�ElWWUH�WUlQLQJVPLOM|��9L�
har även sett över informationen, bland annat har 
det nu i lokalen tydligare anslagits vilka ordnings-
regler som gäller.

Användarna av gymmet har liksom allt annat i 
samhället fått anpassa sig till de restriktioner som 
pandemin fört med sig – som mest har fem per-
VRQHU�InWW�YLVWDV�VDPWLGLJW�L�ORNDOHQ��-DJ�KDU�InWW�
förhållandevis få synpunkter och kommentarer – 
utan det tycks i stort sett fungerat bra.

Styrelsen har beslutat att regeln om att högst fem 
personer samtidigt får vistas i lokalen gäller tills-
vidare – tills pandemin helt kan anses vara över.  
Användningen av gymmet bygger på ett personligt 
ansvarstagande; det gäller alltid, och inte minst i 
pandemitider.

Mer än hälften av våra medlemmar (över 120 
VW\FNHQ��lU�PHG�L�J\PPHW�PRW�HQ�DYJLIW�Sn����
kr per månad. Det är lätt att anmäla sitt intresse 
för att använda gymmet. Använd e-postadressen 
kentasp37@gmail.com�Vn�NRPPHU�����NRGHQ�WLOO�
gymdörren att läggas in på din nyckelbricka och 
�������NU�SnI|UDV�GLQ�PnQDGVDYJLIW��*\PPHW�NDQ�
användas alla dagar mellan kl 8.00 och 22.00.

Kent Asp 
Styrelsens gymansvarige

Balkonger

Garantibesiktning, 5 år efter slutbesiktning, har nyligen genomförts.

.YDUVWnHQGH�DQPlUNQLQJDU�IUnQ�WLGLJDUH�JHQRPI|UGD�EHVLNWQLQJDU�YDU�ÀlFNDU�Sn�HWW�DQWDO�
balkongtak. Ett antal av dessa tak kommer att målas på entreprenörens bekostnad. Fören-
ingen kommer att gå ut med information till berörda bostadsrättsinnehavare. Om man vill 
ha sitt tak målat kommer underhållsansvaret att ligga på den boende. Det kommer också 
DWW�YDUD�P|MOLJW�I|U�|YULJD�ERHQGH�DWW�EHVWlOOD�PnOQLQJ�IUnQ�HQWUHSUHQ|UHQ��9LOO�PDQ�PnOD�
taket själv skall det ske med samma färg som entreprenören väljer.

Under garantitiden har vissa balkongsidor bytts ut på grund av sprickbildning.Detta 
skedde framför allt i början av projektet. Föreningen har därför begärt förlängd garanti 
���nU��I|U�GHQQD�W\S�VNDGRU�
Styrelsen
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Husrådsmöte 13 oktober

Styrelsen har för avsikt att två gånger per år ha möte 
med husråden för att ta in synpunkter och förslag, 
samt informera husråden om pågående projekt. Den 
13/10 hade styrelsen möte med representanter från alla 
husråden. Styrelsen informerade om alla de projekt 
som pågår, och husråden berättade om sina planer och 
synpunkter.

Några av de saker som togs upp kan ni läsa om på an-
dra platser i tidningen, såsom nytt brandlarm och byte 
av passersystem. Några av de andra punkterna som 
togs upp, och som kommer behandlas av styrelsen är:

-  Felparkerade elsparkcyklar
-  Distribuera senaste numret av Lindhbladet till 
� Q\LQÀ\WWDGH��HYHQWXHOOW�PHG�ULNWDG�LQIRUPDWLRQ�WLOO��
 just denna grupp
-  Nyttjande av och taxor på gästparkeringen, för att  
 säkerställa att de främst främjar våra gäster.

Föreningsstämman 2021- motioner

Årets föreningsstämma blev en annorlunda till-
ställning. På grund av pandemin hölls stämman 
utan fysisk närvaro från medlemmarna, och all 
U|VWQLQJ� ¿FN� VNH� L� I|UYlJ� VRP� SRVWU|VWQLQJ��$U-
rangemanget får sägas ha fungerat väl. Dock kräv-
des en betydligt mer aktiv insats från rösträknarnas 
sida än vad som brukar vara fallet.

Förutom de fasta stämmopunkterna (årsredovis-
QLQJ�� DQVYDUVIULKHW�� YDO� P�P��� KDGH� VWlPPDQ� DWW�
ta ställning till ett antal motioner, vilka redovisas 
nedan.

Pandemin har ju fört med sig ett ändrat leverne för 
ÀHUD�DY�RVV��0nQJD�PHGOHPPDU�KDU�DUEHWDW�KHP�
ifrån, många har tagit tillfället i akt att renovera 
sina lägenheter. Detta gav upphov till två inte helt 
förenliga motioner; en som ville inskränka möjlig-
heterna att utföra störande arbeten på dagtid, en 
som ville se mera generösa tider för störande ar-
beten på helger. Styrelsen tyckte inte att det var en 
bra idé att försvåra arbete på dagtid vardagar. Det 
skulle säkert leda till ökade kostnader för att anlita 
hantverkare, samtidigt som arbetena skulle pågå 
under längre tid. Å andra sidan tyckte styrelsen att 
det borde vara möjligt att planera, så att arbete på 
sön- och helgdagar skulle kunna undvikas. Stäm-
man gick på styrelsens linje i båda fallen.

I en annan motion föreslogs att en inte särskilt ut-
nyttjad gräsmatta ovanför fotbollsplanen skulle 
göras om till blomsteräng till nytta för bin, fjärilar 
och många andra. Styrelsen tyckte förslaget var 
mycket tilltalande, men eftersom föreningen just 
anlitat en landskapsarkitekt för att ta fram ett för-
slag för vår totala utemiljö yrkades avslag, dock 
med löftet att förslaget skulle framföras som öns-
kemål till arkitekten. Stämman tyckte som styrel-
sen. Tilläggas kan att arbetet med utemiljön pågår 
för fullt, en utegrupp har bildats av intresserade 
medlemmar för att ge synpunkter till styrelsen och 
ett förslag från arkitekten föreligger. Arbetet fort-
skrider.

En annan motion föranleddes av problemet med 
skräpcyklar i cykelförråden. Motionärens förslag 
skulle innebära att en årlig avgift skulle tas ut per 
cykel, vilket rimligen borde leda till att ägare av 
skrotcyklar skulle få incitament att forsla bort 
dessa. Styrelsen var väl medveten om problemet, 

men tyckte det vore fel att ta ut avgift av skötsam-
ma cyklister, samt att systemet sannolikt skulle 
vara tungadministrerat. I stället förordades en mera 
aktiv rensning, gärna i dialog med motionären. Så 
tyckte även stämman. Tilläggas kan att husrådet i 
hus 1 under motionärens ledning angripit proble-
met genom att initiera en rensningskampanj, som 
ser ut att bli framgångsrik.

En medlem tog upp problemet med tunga, svår-
öppnade dörrar i entréer och garage, speciellt för 
handikappade, och föreslog installation av dörr-
öppnare. I styrelsens yttrande framhölls att handi-
kappanpassning är kommunens ansvar. Stämman 
beslutade avslå motionen.

Fanns det då ingen motion som stämman biföll? 
-R��PHQ�YLVVW��(Q�PHGOHP�KDGH�XSSPlUNVDPPDW�
att våra brandlarm var kopplade, så att om ett larm 
utlöses i ett gemensamt utrymme, så hörs det inte 
i hela huset. I motionen föreslogs installation av 
nya larm som täcker alla gemensamma utrymmen 
i ett och samma hus. Motionen bifölls, och om vad 
som sedan hänt kan du läsa på annan plats i detta 
nummer. 

3URWRNROOHW�IUnQ�VWlPPDQ�¿QQV�DQVODJHW�L�VDPWOLJD�
entréer. Eftersom det inte är offentligt, publiceras 
det inte på drlindh.se, men den som vill ha en elek-
tronisk kopia kan skicka ett mejl till 
kontakt@drlindh.se.
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FÖDELSEDAG 30 ÅR

Den 4 december fyller vår förening 30 år. 

1RUPDOW�EUXNDU�YL�¿UD�I|GHOVHGDJHQ��
även kallad befrielsedagen, med glöggfest 
i vår gemensamhetslokal i hus 3. 

9nUD�KXVUnG�EUXNDU�Gn�VWn�I|U�DUUDQJHPDQJHQ�
enligt ett rullande schema. Frågan diskuterades 
på husrådsmötet 13/10, och enigheten var stor 
RP�DWW�GHW�LQWH�YDU�OlPSOLJW�DWW�¿UD�GDJHQ�Sn�
traditionellt sätt. Än är inte pandemin över. 

,�VWlOOHW�SODQHUDV�QnJRQ�HQNODUH�IRUP�DY�XWRPKXV¿UDQGH��
Mera information kommer längre fram på anslagstavlor 
och hemsidan.

Facebook-grupp 
för medlemmar 
i BRF Doktor Lindh

1L�KDU�YlO�LQWH�PLVVDW�DWW�GHW�¿QQV�HQ�)DFHERRN�
grupp för alla som är medlemmar i BRF Doktor 
Lindh? Detta är en sluten grupp och är ett bra 
kommunikationsmedel för att komma i digital 
kontakt med dina grannar. 

Känn dig välkommen att skriva i gruppen när du 
t.ex. efterlyser något du tappat eller upphittat, 
behöver stöd med ett tungt lyft, vill dela ett vack-
ert foto från din balkong eller bara vill informera 
om något som du själv anser har relevans för 
föreningens medlemmar. Detta som ett digitalt 
NRPSOHPHQW�WLOO��PHQ�LQWH�HUVlWWQLQJ�I|U��ODSSDU�L�
hissarna och diskussioner på gårdsplanen. Grup-
pen är inte till för att göra felanmälan till fastig-
KHWVVN|WDUHQ��'HWWD�VNHU�JHQRP�NRPPXQLNDWLRQ�
till fastighetsskötaren.

Bra att veta är att det endast är medlemmar i för-
eningen som beviljas inträde i gruppen. Det som 
postas och diskuteras i gruppen är endast synligt 
för dem som beviljats inträde och delas inte med 
dina andra vänner på Facebook.

Gruppen är startad av och administreras aktivt av bo-
ende i föreningen, men har ingen direktkoppling till 
föreningens styrelse. Det är därför viktigt att komma 
ihåg att det som postas och diskuteras i gruppen inte 
representerar föreningen som helhet, utan endast 
PHGOHPPDUQDV�LQGLYLGXHOOD�nVLNWHU�RFK�WDQNDU��9LOO�
du även vara med som administratör i gruppen är 
det mer än välkommet, kontakta då Emma Ellegård 
som är administratör i nuläget.

'X�KLWWDU�WLOO�JUXSSHQ�JHQRP�DWW�V|ND�Sn�´%5)�'RN-
WRU�/LQGK´�Sn�)DFHERRN�HOOHU�Jn�LQ�Sn
www.facebookook.com/groups/drlindh 
i din webbläsare.

Varmt välkommen att gå med!
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Gemensamhetslokalen

Nu när restriktionerna mot större sammankomster är borta, kan det vara bra att känna till att föreningen 
har en lokal som kan hyras av medlemmarna, när den egna lägenheten inte räcker till. Här kan man exem-
SHOYLV�KD�EDUQNDODV��VWXGHQW¿UDQGH�RFK�DQGUD�WLOOVWlOOQLQJDU��/RNDOHQ��VRP�lU�EHOlJHQ�L�HQWUpSODQHW�L�KXV�
���lU�XWUXVWDG�PHG�ERUG�RFK�VWRODU�I|U�FD����SHUVRQHU��7LOO�ORNDOHQ�K|U�HWW�PLQGUH�N|N��RFK�GlU�¿QQV�RFNVn�
glas och porslin. 

Kostnaden är 200 kr för dag + kväll. Lokalen disponeras fram till kl 24 med undantag för nyårsafton. Med 
hänsyn till grannarnas nattsömn måste alla aktiviteter vara avslutade vid midnatt. Av samma skäl är det 
olämpligt att spela hög musik.

9LOO�GX�YHWD�PHUD��EHV|N�KWWSV���ZZZ�GUOLQGK�VH�IRUBPHGOHPPDU�JHPHQVDPKHWVORNDO��GlU�GX�NDQ�OlVD�RP�
hur man bokar och mycket annat.

Vårt nya ärendesystem 

Det nya ärendesystemet håller på att 
trimmas in. Avsikten är att det ska under-
lätta kontakten med föreningen. 

3n�I|UHQLQJHQV�KHPVLGD�¿QQV�HQ�LNRQ�
som heter felanmälan. 

Där kan man både göra felanmälan som 
går till fastighetsskötare och skicka 
meddelanden och frågor till styrelsen. 

Den gamla telefonen med telefonsvarare 
har ersatts med en ny IP-telefon. 

Talar man in ett meddelande, måste man 
tala om 
- vem man är, 
- vilken lägenhet det gäller och 
- vilket tel. nr. man kan nås på. 

Med IP-tel. skapas då automatiskt ett 
ärende i systemet.

Verktyg att låna
6ND�GX�¿[D�L�OlJHQKHWHQ�RFK�
behöver borra hål i betong?
Föreningen har en borrhammare 
som medlemmar får låna. 

Kontakta fastighetsskötaren 
när du vill använda den. Det 
¿QQV�RFNVn�QnJUD�HQNODUH�
verktyg att låna. 
E-post: 
fastighetsskotaren@drlindh.se



9

Gästlägenheten

Nu när pandemin så sakteliga börjar ge med sig 
�KRSSDV�PDQ���RFK�UHVWULNWLRQHUQD�KDU�OlWWDWV�Sn��
har uthyrning av föreningens gästlägenhet blivit 
alltmer populär. Lägenheten, som ligger i en-
tréplanet i hus 3, kan hyras av medlemmarna för 
att härbärgera tillfälliga gäster. Kostnaden är 200 
kr/dygn.

/lJHQKHWHQ�lU�HQNHOW�LQUHGG��'lU�¿QQV�¿QQV�WYn�
sängar, toalett och dusch, men inga matlagnings-
möjligheter. Den boende får själv ta med lakan 
och handdukar. Inte heller städning ingår i hyran.

Om du vill veta mer, t.ex. hur man bokar, läs på 
KWWSV���ZZZ�GUOLQGK�VH�IRUBPHGOHPPDU�JDVWOD-
genheten.

Kommande mindre projekt

9LVVD�DY�YnUD�WUDSSKXV��GRFN�LQWH�DOOD��
är i behov av ommålning. 

I samband med detta kommer en del an-
dra målningsarbeten att utföras, 
bland annat ska entréväggar mot 
utsidan fräschas upp. 

Arbetet kommer att utföras i 
slutet av året.

Väggmålning?
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Laddplatser

Det har varit efterfrågat att installera laddplatser på vår 
parkering, och nu är installationen klar. Styrelsen har 
efter ett långt planeringsarbete tagit beslut om att välja 
Elcab som installatör, och DEFA som leverantör av 
laddboxarna. Det har varit viktigt att få en installatör 
med gott rykte, samt laddboxar som följer de senaste 
öppna standarderna så att vi får ett stabilt och framtids-
säkert system.

Installationen är nu driftsatt för medlemsplatserna, och 
installationen är besiktigad av vår tekniska konsult, med 
endast ett fåtal små anmärkningar. 

'HW�¿QQV�QX����ODGGSODWVHU�L�JDUDJHWV�PHOODQSODQ����Sn�
parkeringsdäcket samt 4 på våra gästplatser. Två av 
platserna på gästparkeringen kommer hyras ut till 
9RYORV�ELOSRRO��RFK�GH�DQGUD�WYn�NRPPHU�YDUD�WLOOJlQJOLJD�I|U�
gäster genom Easyparks parkeringsapp.

För medlemsplatserna debiterar föreningen kostnad för installa-
tion och el till självkostnadspris. Det innebär nu vid start 130:- per 
månad för laddstolpen, samt 1:50 kr per kWh inklusive moms för 
elen.

Styrelsen förväntade sig en beläggningsgrad om cirka 50-70% av 
platserna, men istället blev platserna övertecknade redan vid start.  
     Efter ett par ändringar har vi nu 100% beläggning,  
     men ingen som står i kö till laddplats. Börjar det   
     växa en kö kommer styrelsen överväga en utbygg- 
� � � � � � � � � � � � QDG��'HW�E|U�¿QQDV�XWU\PPH���
� � � � � � � � � � � � � �I|U�HWW�DQWDO�ÀHU�SODWVHU�Gn 
              eltillgången fortsatt är   
              relativt hög nattetid.

Utemiljön

Utegruppen har slutfört sitt 
arbete tillsammans med Land-
skapsarkitekten. Miljön och hur 
vi vill ha den börjar ta form och 
vi hoppas att arbetet snart kan 
påbörjas. 

Christina Axelson
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Vi välkomnar alla 
nya medlemmar!

Hus 1 

-XQ�/L�KDU�VnOW�VLQ�WYnD�WLOO�$QGHUV�RFK�'DQLHO�
$OVpQ��'DQLHO�$OVpQ�À\WWDGH�LQ���MXOL�

Maryam Afshari har sålt sin etta till familjen 
.nEHUJ��(OOHQ�.nEHUJ�À\WWDGH�LQ�GHQ����VHS-
tember.

Lars Olof Melin har sålt sin femma till famil-
jen Seren Seaborn och Frida Seth. Tillträde 1 
oktober.

Hus 3

Roger och Oscar Karlsson har sålt sin etta till 
familjen Edenhammar och Alm. Hanna Alm 
À\WWDU�LQ�GHQ����RNWREHU�

Farzaneh och Arvin Ghorbani har sålt sin 
femma till Csaba Devenyl.
Tillträde 3 januari 2022. 

Hus 4

-DNRE�RFK�8OULFD�%XUPDQ�KDU�VnOW�VLQ�DQGHO�DY�
en etta till familjen Lantto. Fanny Lantto och 
)LOLS�:HQQHP\U�À\WWDGH�LQ�L�VHSWHPEHU�

Anna-Karin och Fredrik Asztély har sålt sin 
femma till Sören Fortmann och Maryam Afs-
KDUL��'H�À\WWDGH�LQ���VHSWHPEHU��

Hus 6

Familjen Wrede och Thörnqvist har sålt sin 
lägenhet till Lars-Bertil och Gustav Ekman. 
*XVWDY�(NPDQ�À\WWDGH�LQ���MXQL�

-RKDQ�:HUPHQVM|�KDU�VnOW�VLQ�HWWD�WLOO�IDPLOMHQ�
Stoopendahl och Bäckner. 
/RYH�6WRRSHQGDKO�À\WWDGH�LQ����VHSWHPEHU�

Priserna för ettorna och tvåan har varierat mellan 
2,7 och 3,5 miljoner. För de större lägenheterna har 
priserna legat i intervallet 5,27-6,45 miljoner.    

RELINING AV AVLOPPSLEDNINGAR

Stambyte av avlopps- och vattenledningar 
utfördes under perioden 2008-2011. Av-
loppsledningarna relinades, dvs ett nytt 
SODVWU|U�VNDSDGHV�LQQDQI|U�GH�EH¿QWOLJD�
gjutjärnsrören.

Det är nu dags för garantibesiktning (10 
nU���,�VDPEDQG�PHG�GHWWD�NRPPHU�DOOD�
48 vertikala stammar och ett urval av an-
slutande ledningar från lägenheterna att 
¿OPDV��,QQDQ�¿OPQLQJ�VNHU�VSROQLQJ�PHG�
varmvatten.

2P�¿OPQLQJ�SnYLVDU�DWW�JDUDQWLYLOONRUHQ�HM�
är uppfyllda kan det bli aktuellt med kom-
pletterande relining för de delar som ej kan 
godkännas.
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Låssystem

På grund av ett inbrott i hus 4, då en portnyckel 
blev stulen, har låset i porten blivit ersatt med ett 
temporärt lås. Nu har styrelsen utvärderat ett nytt 
digitalt låssystem som ersättning för våra traditio-
nella mekaniska lås, framförallt i våra portar samt i 
teknikrum för fjärrvärme, el och hissar.

Styrelsen har valt iLOQ 5S som funnits på mark-
QDGHQ�L�ÀHUD�nU�RFK�NlQQV�VlNHUW�RFK�VPLGLJW��
Detta innebär att de boende i Hus 4 kommer få nya 
digitala portnycklar senare i höst/vinter när instal-
lationen är klar. 

Det nya systemet innebär att en borttappad nyckel 
kan spärras utan att kräva dyra låsbyten. Det inne-
bär också att entreprenörer som arbetar i vår fören-
ing kan kvittera ut nycklar som endast ger access 
till de utrymmen de behöver. Låset kräver dessutom 
inte någon ström, vilket gör att det fungerar utan 
problem vid strömavbrott – precis som vanliga tra-
ditionella mekaniska lås.

Nycklarna kan dessutom användas som taggar i det 
nya passersystem som styrelsen projekterar.

Passersystem

Styrelsen undersöker nya uppdaterade passersys-
tem, inklusive porttelefoni och informationssystem. 

Detta har initierats dels på grund av svårigheten 
med reservdelar till det system vi har då det börjar 
bli rätt daterat, dels för att reparationer av port-
telefonerna blir mer och mer komplicerade.

I samband med detta tittar vi även på ett digitalise-
rat system för information och bokning. Målet är en 
lösning som är enkel att använda för medlemmar, 
samt med så liten administrativ insats som möjligt 
för styrelsen, fastighetsskötare samt andra i fören-
ingen som nu hjälper till med det administrativa.



Balkong 1 : 30 755kr inkl. moms, Spara 10 000kr!  
Balkong 2 : 32 330kr inkl. moms Spara 10 000kr! 

Tillval Typ 1 
Plisségardiner: 6 370 kr inkl. moms 
Tätningslister: 720 kr inkl. moms 
Droppbäck: 2550 kr inkl. moms 

Tillval Typ 2 
Plisségardiner: 6 690 kr inkl. moms 
Tätningslister: 720 kr inkl. moms 
Droppbläck: 2 690 kr inkl. moms 
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Välkomna på JULMARKNAD

Den 27 november

Kl 11:00- 14:00

Doktor Lindhs Gata 3

Passa på att handla lite hantverksprodukter

Julmarknad på Doktor Lindh

9L�lU�QnJUD�VRP�SODQHUDU�DWW�KnOOD�HQ�MXOPDUNQDG�L�*HPHQVDPKHWVORNDOHQ�GHQ�������
där vi kommer att ha försäljning av diverse hantverksprodukter.
Om du är intresserad av att vara med så maila Gunilla som är sammankallande 
i gruppen. Mailadress: rehngunilla@gmail.com



15

�

P
A

R
K

E
R

I
N

G
S

T
I
L

L
S

T
Å

N
D

P
A

R
K

E
R

I
N

G
S

T
I
L

L
S

T
Å

N
D

Parkering för hantverkare

9L�KDU�L�VDPUnG�PHG�YnU�IDVWLJKHWV-
skötare Pierre beslutat om nya regler 
angående parkering för hantverkare:

Det är tillåtet att parkera utanför hus 
1-6 i max 30 minuter. Därefter måste 
bilen ställas på vår besöksparkering.

Om rörelsehindrade behöver komma 
åt p-platserna så uppmanas hantver-
NDUQD�DWW�À\WWD�ELOHQ�

Parkeringsanvisning kan rekvireras 
från Pierre.

Stig-Olof Eriksson
Parkeringsansvarig


